
Koszalin, dnia 27.10.2022 roku

Radna Rady Miejskiej
w Koszalinie
Dorota Róża Chałat

Pan Piotr Jedliński 
Prezydent Miasta Koszalina

Zapytanie

Szanowny Panie Prezydencie,

W odniesieniu do Pana wypowiedzi podczas sesji nadzwyczajnej 11 października 2022r. 
dotyczącej podjętych przez Pana działań w zakresie przygotowań, strategii zaopatrzenia i 
zabezpieczenia mieszkańców, instytucji publicznych oraz jednostek organizacyjnych miasta 
w energię elektryczną i cieplną na okres zimowy na sezon 2022/2023 kieruję do Pana 
zapytanie:

1/ Czy dla miasta Koszalina sporządzony jest Energetyczny Audyt Miejski?
2/ Czy sporządzony jest projekt założeń zapotrzebowania w ciepło, energię elektry czną 
i paliwa gazowe (Projekt założeń w dobrze zarządzanym mieście sporządza się na 15 lat- 
i aktualizuje co najmniej raz na 3 lata)
3/ Dla których obiektów miejskich sporządzone są Audyty Energetyczne?
4/ Czy miasto ma zaplanowane termomodemizacje budynków w mieście? 
wytypowane budynki reprezentatywne.
5/ Czy przeprowadzane były badania ankietowe wśród mieszkańców, zarządców czy 
właścicieli nieruchomości w zakresie priorytetów poprawy stanu technicznego i 
energetycznego budynków?
Ponadto w kontekście Pana wypowiedzi na tejże sesji, że przedsiębiorcy w branży 
gastronomicznej otrzymali od Pana bonus w postaci obniżki czynszu lzł za 1 m2 (w 
wynajmowanych od miasta), ponawiam zapytanie:

Pytanie dotyczące skutków wzrostu cen ciepła OC dla koszalińskich organizacji 
pozarządowych (Fundacji, Stowarzyszeń) nie prowadzących działalności gospodarczej, a 
tylko realizujących cele społeczne dla mieszkańców i mieszkanek Koszalina.

1/ Czy taki sam bonus nie mogłyby otrzymać organizacje pozarządowego (stowarzyszenia i 
fundacje) wynajmujące pomieszczenia w ZBM Koszalin na cele statutowe?

Nie trzeba chyba tłumaczyć, jak działają te organizacje, większość z nich działa pro bono, część 
pozyskuje na swoje cele statutowe środki z zewnątrz, część tylko z miasta, ale wszystkie 
promują idee wolontariatu, działają i poświęcają swój czas wolny na działania na rzecz 
mieszkańców Koszalina. A teraz otrzymują rachunki za czynsz, w którym wzrasta o 80 % 
centralne ogrzewanie pozostają bez Pana wsparcia. Większość z nich będzie musiało dopłacać 
do czynszu ze swoich prywatnych środków, często emerytur (taką odpowiedź uzyskałam od 
jednego ze Stowarzyszeń Kombatanckich). Panie Prezydencie proszę o podjęcie stosownych 
działań, podobnie jak Pan zastosował bonus dla przedsiębiorców - gastronomi.
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Zapytanie

Szanowny Panie Prezydencie,

Oto odpowiedź Pana prezydenta (zapytanie z dnia 23.06.2022r.) cyt. „Celem doraźnego 
odstraszania dzików z miejsc zamieszkałych, nadal wydawane są bezpłatnie preparaty do odstraszania 
zwierzyny, które można odebrać bezpłatnie w Straży Miejskiej przy ul. Mariańskiej 9 w Koszalinie. 
Natomiast zgłoszenia o pojawianiu się dzików w Mieście można zgłaszać do Straży Miejskiej w 
Koszalinie lub do Wydziału Środowiska w Urzędzie Miejskim w Koszalinie pod numerem telefonu 
94 348-86-82."
Tak, można otrzymać bezpłatnie preparat do odstraszania zwierzyny dzikiej w Straży Miejskiej przy ul. 
Mariańskiej 9 w Koszalinie, ale w bardzo limitowanej ilości, czyli jedno opakowanie. Taką informację 
otrzymałam od mieszkańców osiedla Morskie, którzy chcieli odstraszyć dziki na całym osiedlu. 
Wcześniej miejsca żerowania dzików zostały zgłoszone przez mieszkańców, natomiast Ci Panowie 
zobowiązali się w ramach wolontariatu zająć się tą sprawą. Niestety, kiedy zgłosili się do Straży 
Miejskiej po preparat, usłyszeli, że nie mogą go wziąć w takiej ilości jaka jest im potrzebna, bo Straż 
miejska nie dysponuje taką liczbą, aby po wiele sztuk przeznaczać na osiedla. Zatem mieszkańcy osiedla 
Morskie zadali mi konkretne pytanie, które przekierowuję do Pana ...to jak mają odstraszać dziki????

Bardzo proszę o informację wg jakiego klucza są wydawane preparaty do odstraszania dzików?
Czy jest możliwość wydawania większej jej liczby grupie mieszkańców, którzy chcą osobiście 
zastosować ten preparat?
Jaką inną formę odstraszania poza preparatem powyżej przez Pana polecanym a którego mieszkańcy 
nie będą mieć w odpowiedniej ilości, Pan proponuje?

Dorota Rpza dhałat 
Radna Rąldy Miejskiej w Koszalinie
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Zapytanie

Szanowny Panie Prezydencie,

W odpowiedzi na moje zapytanie z dnia 22.09.2022r. i Pana niepełną odpowiedź, 
proszę o szczegółową odpowiedź na poniższe pytania.

Proszę o:

1. Udostępnienie rozliczeń ilościowych i finansowych z pozyskanego drewna z wycinki 
na Górze Chełmskiej pod budowę drogi do Domu Pielgrzyma?

2 Załączenie faktury dla Gminy Miasto Koszalin, określającą ilość drewna i jego wartość?
3. Załączenie Oświadczenia, czy powyższa faktura jest zgodna ilościowo i cenowo z 

przeprowadzoną wcześniej inwentaryzacją określoną w dokumentach (co do ilości 
i ceny drewna wg zamieszczonej tabeli w przetargu)?

4. Informację czy ceny zostały ustalone w przetargu i zatwierdzone przez Radę Miasta, 
jeśli tak proszę o stosowny dokument?

5. Informację czy dokonano dokładnego bilansu ściętego FAKTYCZNIE drzewostanu 
pod Inwestycję, czy dokonano zbilansowania - korekty wartości robót Umowy 
z Wykonawcą? - Proszę o przedłożenie dokumentu takiej kalkulacji

Do
Radna Rady Miejskie
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Zapytanie

Szanowny Panie Prezydencie,

W odpowiedzi do zapytania z dnia 23.06.2022r. i 22.09.2022r. 
bardzo proszę o doprecyzowanie Pana odpowiedzi:

1/ Dlaczego roboty wynikające z PRZEGLĄDU GWARANCYJNEGO zostały wycenione 
i ponownie zapłacone?

- Proszę o:
• przedłożenie PFU,
• Umowy + Kosztorysu szczegółowego na budowę Single Tracka.

2/ Przedłożenie kosztorys szczegółowy na wykonanie remontu trasy (wynikającego z 
przeglądu GWARANCYJNEGO z dnia 11.05.2021)

3/odpowiedź jaka była podstawa określenia kwoty ryczałtowej dla Firmy MAGRO?

4/ informację czy były inne równoległe Oferty, innych potencjalnych Wykonawców?

5/ przedstawienie Certyfikat IMBA (Międzynarodowe Stowarzyszenie Kolarstwa Górskiego) - 
wykonawcy budowy Single Tracka (z zapisu: Kompetencje),

6/ o dokładną informację, która ze Stron poniosła koszt dostawy materiałów do remontu: 
20.130,00 netto, skoro $6 pkt. 1. Umowy określa, że Wykonawca wykona roboty z materiałów 
własnych. Ustosunkowanie się do różnicy wynikającej z poniższych kwot:
.wynagrodzenia zgodnie z Umową Wykonawcy powinno wynosić 76.260,00 zł / netto, a nie 
96.390 zł netto,

7/ informację, dlaczego oraz co jesl przyczyną, że na podstawie Przeglądu Gwarancyjnego z 
dnia 11.05.2021 zaakceptowano w wycenie Firmy MAGRO (z dnia 25.05.2022) 6-krotną 
różnicę w kosztach remontu na niekorzyść Miasta?
Tym bardziej że w tym terminie obowiązywała gwarancja (miasto: 96.390,00zł / netto, a 
Wykonawca: 12.000,00 zł / netto)


